

Title (en)

Ticket dispensing apparatus for a machine that prepares and dispensing tickets.

Title (de)

Fahrkartenausgabevorrichtung für eine Fahrkartenherstellungs- und Ausgabemaschine.

Title (fr)

Dispositif de délivrance de titre pour une machine d'élaboration et de délivrance de titre.

Publication

EP 0668574 A1 19950823 (FR)

Application

EP 95200296 A 19950207

Priority

FR 9401812 A 19940217

Abstract (en)

The appts. Is one element of a machine which accepts tickets, e.g. for rail travel, checks the ticket automatically and returns it to the customer if valid. The unit comprises a rotating element (168) between the inlet slot (164) and a bowl (160) into which the returned ticket is delivered. The rotating element (160) contains a slot (182) which retains invalid tickets and a passage (184) for temporary storage and final delivery. While the ticket is being checked the outlet (178) is blocked by a solid section (186) of the rotating element.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de délivrance de titre pour une machine d'élaboration et de délivrance de titre. Le dispositif comprend un organe rotatif (168) interposé entre le canal (164) de sortie des titres et la sébile (160) de réception des titres. L'organe rotatif définit un logement (182) pour le recueil des titres non valides et un passage (184) pour le stockage temporaire et la délivrance des titres. En dehors des phases de délivrance d'un titre, l'ouverture de sortie (178) est obturée par la partie pleine (186) de l'organe rotatif. <IMAGE>

IPC 1-7

G07B 1/00; G07B 5/06

IPC 8 full level

G07B 1/00 (2006.01); **G07B 5/10** (2006.01); **G11B 25/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07B 1/00 (2013.01); **G07B 5/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0473137 A2 19920304 - OKI ELECTRIC IND CO LTD [JP]
- [A] EP 0366148 A2 19900502 - TOKYO ELECTRIC CO LTD [JP]
- [A] US 1332386 A 19200302 - DWYER JOSEPH F
- [A] GB 1508988 A 19780426 - LONDON TRANSPORT EXECUTIVE
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 7, no. 98 (M - 210)<1243> 26 April 1983 (1983-04-26)

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0668574 A1 19950823; FR 2716283 A1 19950818; FR 2716283 B1 19960607; JP H07272006 A 19951020

DOCDB simple family (application)

EP 95200296 A 19950207; FR 9401812 A 19940217; JP 2950195 A 19950217